



銀娛GEG

**GALAXY ENTERTAINMENT GROUP LIMITED**

**銀河娛樂集團有限公司**

(Incorporated in Hong Kong with limited liability)

(於香港註冊成立之有限公司)

(Stock Code: 27)

(股份代號：27)

---

**NOTIFICATION LETTER 通知函件**

---

11 September 2025

Dear Shareholder,

**Galaxy Entertainment Group Limited (the “Company”)**

**– Notice of Publication of 2025 Interim Report (“Current Corporate Communication”)**

The English and Chinese versions of the Company’s Current Corporate Communication are available on the Company’s website at [www.galaxyentertainment.com](http://www.galaxyentertainment.com) and the website of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (“HKEX”) at [www.hkexnews.hk](http://www.hkexnews.hk). You may access the Current Corporate Communication on the homepage of our website under heading “Investor Relations” or by browsing through the HKEX’s website. You will require Adobe® Reader® to view the relevant document.

If you wish to receive the Current Corporate Communication in printed form, the Company will promptly upon your request send the printed version of the Current Corporate Communication to you free of charge. To make that request, please write to the Company’s share registrar, Computershare Hong Kong Investor Services Limited (the “Share Registrar”) at 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen’s Road East, Wanchai, Hong Kong or by email to [Galaxy.ecom@computershare.com.hk](mailto:Galaxy.ecom@computershare.com.hk). Your request for the printed form will remain valid until the instruction has been revoked, superseded, or expired, or for one year from the date of receiving your instruction (whichever is earlier).

Should you have any queries relating to this letter, please contact the Share Registrar’s hotline at (852) 2862 8688 during business hours from 9:00 a.m. to 6:00 p.m. (Hong Kong time) from Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays, or send an email to [Galaxy.ecom@computershare.com.hk](mailto:Galaxy.ecom@computershare.com.hk).

Yours faithfully,

**Galaxy Entertainment Group Limited**

---

各位股東：

**銀河娛樂集團有限公司（「本公司」）**

**– 2025 中期報告（「本次公司通訊」）之發佈通知**

本公司的本次公司通訊的英文及中文版本已上載於本公司網站[www.galaxyentertainment.com](http://www.galaxyentertainment.com)及香港交易及結算有限公司（「香港交易所」）網站[www.hkexnews.hk](http://www.hkexnews.hk)。閣下可在本公司網站主頁「投資者關係」一欄內或在香港交易所網站開啟並瀏覽本次公司通訊。閣下須使用Adobe® Reader®開啟有關文件。

倘閣下欲收取本次公司通訊之印刷本，本公司將於收到閣下要求後，盡快向閣下免費發送本次公司通訊的印刷本；提出該要求閣下可以書面方式通知本公司股份過戶登記處，香港中央證券登記有限公司（「股份過戶登記處」），地址為香港灣仔皇后大道東183號合和中心17M樓，或電郵至[Galaxy.ecom@computershare.com.hk](mailto:Galaxy.ecom@computershare.com.hk)。閣下收取印刷本之要求將一直維持有效，直至該指示被撤銷、取代、或逾期，或直至收取到閣下之指示日期一年內（以較早者為準）。

如閣下對本函件有任何疑問，請於辦公時間為星期一至五（香港公眾假期除外）上午9時正至下午6時正（香港時間）期間致電股份過戶登記處電話熱線(852) 2862 8688，或發送電郵至[Galaxy.ecom@computershare.com.hk](mailto:Galaxy.ecom@computershare.com.hk)。

銀河娛樂集團有限公司  
謹啟

2025年9月11日